



Titelbild: H. Bonkhoff aus Beitrag
s00292-005-0793-y
► Seite 432

Editorial Editorial

- H. Bonkhoff
Neue Entwicklungen in der Prostatapathologie 397
New developments in prostate pathology

Schwerpunkt Main topic

- B. Helpap
Kleine suspekte Prostataläsionen. Histologische und immunhistochemische Untersuchungen – Bericht aus dem uropathologischen Konsiliardienst 398
Small suggestive lesions of the prostate. Histological and immunohistochemical analyses – Report of the uropathology consultation service
- H. Bonkhoff
Differenzialdiagnose des Prostatakarzinoms. Rolle der Mustererkennung und der Immunhistochemie 405
Differential diagnosis of prostate cancer: impact of pattern analysis and immunohistochemistry
- H. Bonkhoff
Gleason-Grading. Diagnostische Kriterien und klinische Bedeutung 422
Gleason grading: diagnostic criteria and clinical implications
- H. Bonkhoff
Prognosefaktoren des Prostatakarzinoms 433
Prognostic factors in prostate cancer
- C. G. Sauer · L. Trojan · R. Grobholz
Bedeutung der neuroendokrinen Differenzierung im Prostatakarzinom 444
Relevance of the neuroendocrine differentiation in prostatic carcinoma
- H. Bonkhoff · T. Fixemer
Neuroendokrine Differenzierung im Prostatakarzinom. Ein Marker für die Androgen- und Strahlenresistenz 453
Neuroendocrine differentiation in prostate cancer: an unrecognized and therapy resistant phenotype
- H. Bonkhoff · T. Fixemer
Bedeutung der Östrogene und ihrer Rezeptoren für die Entstehung und Progression des Prostatakarzinoms 461
Implications of estrogens and their receptors for the development and progression of prostate cancer
- A. Stachon
Bedeutung des PSA-Wertes für die Diagnostik des Prostatakarzinoms 469
Significance of the PSA-concentration for the detection of prostate cancer
- D. C. Vergho · K. Heine · J. M. Wolff
Stellenwert des prostataspezifischen Antigens (PSA) in der Primär- und Rezidivdiagnostik des Prostatakarzinoms 473
The role of PSA in diagnosis of prostate cancer and its recurrence